
P ROTOKÓŁ  NR   XI/2019 

 

z posiedzenia XI/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2019 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  08.00 

 

W obradach  XI/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 13 Radnych ( nieobecni Radni: Adam Dowgiałło, 

Andrzej Turek) 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XI/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XI/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że do Rady Miejskiej w Barczewie wpłynęła skarga 

na pracownika Urzędu Miejskiego w Barczewie. Po zasięgnięciu opinii prawnej w sprawie tej skargi Rada 

uznała aby zgodnie w właściwością przekazać skargę do rozpatrzenia Burmistrzowi Barczewa; 

 

Pani Przewodnicząca proponuje wprowadzić w pkt 5 porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi na pracownika Urzędu Miejskiego w Barczewie Burmistrzowi Barczewa Andrzejowi 

Maciejewskiemu; 

 

Radni jednogłośnie wprowadzili w pkt 5 porządku obrad proponowany przez Panią Aleksandrę 

Ciechanowicz-Osiecką projekt uchwały ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie gminy Barczewo; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zaproponowała wprowadzenie tego projektu uchwały w pkt 6 

porządku obrad; 

 

Radni jednogłośnie wprowadzili w pkt 6 porządku obrad projekt uchwały przedstawiony przez Pana 

Burmistrza; 

 

W związku z brakiem dodatkowych wniosków do porządku obrad Radni Rady Miejskiej przyjęli 

następujący porządek obrad: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad X/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na pracownika Urzędu Miejskiego w Barczewie do 

załatwienia Burmistrzowi Barczewa Panu Andrzejowi Maciejewskiemu; 

6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII(305)2017 z dnia 29 sierpnia 2017r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacji zlokalizowanych na terenie gminy Barczewo, których właścicielem 

lub zarządzającymjest gmina Barczewo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 

7)Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmienionego „Planu Odnowy miejscowości Lamkowo  

na lata 2019-2025“; 

8)Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII(180)2016 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 5 



lipca 2016 roku w sprawie poboru opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

9)Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX(241)13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

25 marca 2013 roku w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego 

od osób fizycznych w drodze inkasa, określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia  

za inkaso; 

10)Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo  

na lata 2019-2028; 

11)Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

12)Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

13) Interpelacje i zapytania Radnych;  

14)Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

15)Odpowiedzi; 

16)Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Barczewie za okres od  1 stycznia 2019 roku do 30 czerwca 2019 roku 

17)Sprawy różne i wolne wnioski; 

18)Zamknięcie obrad  XI/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

Do punktu 4 

 

W związku z brakiem uwag do protokołu z X/2019 sesji Rady Miejskiej (wykaz głosowania w załączeniu) 

przyjęli protokół z obrad X/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 5 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że rozpatrzeniem skargi zajęła się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji i prosi o przedstawienie opinii Komisji Przewodniczącego Tomasza Kaczora; 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Tomasz Kaczor przekazał, że Komisja po zapoznaniu 

się z treścią skargi jednogłośnie uznała o przekazaniu skargi zgodnie z właściwością do rozpatrzenia 

Burmistrzowi Barczewa. Komisja uznała jednocześnie za bezzasadną skargę na działalność Burmistrza 

Barczewa;   

 

Rada Miejska podjęła: 

    UCHWAŁA nr XI(108)2019 z dnia 27 sierpnia 2019 roku 

w sprawie przekazania skargi na pracownika Urzędu Miejskiego w Barczewie do załatwienia 

Burmistrzowi Barczewa Panu Andrzejowi Maciejewskiemu 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Burmistrz Andrzej Maciejewski; 

 

Opinia Komisja ds. Gospodarczych i Mieszkaniowych – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr XI(109)2019 z dnia 27 sierpnia 2019 roku 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII(305)2017 z dnia 29 sierpnia 2017r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacji zlokalizowanych na terenie gminy Barczewo, których właścicielem lub 

zarządzającymjest gmina Barczewo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

Do punktu 7 



 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Lichocki – kierownik wydziału GKiOŚ; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna 

 

UCHWAŁA nr XI(110)2019 z dnia 27 sierpnia 2019 roku 

w sprawie zatwierdzenia zmienionego „Planu Odnowy miejscowości Lamkowo  

na lata 2019-2025“; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XI(111)2019 z dnia 27  sierpnia 2019 roku 

w sprawie zmiany uchwały nr XXVII(180)2016 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 5 lipca 2016 roku 

w sprawie poboru opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

  

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały zostały przedstawione w pkt 8; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr XI(112)2019 z dnia 27  sierpnia 2019 roku 

w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX(241)13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

25 marca 2013 roku w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku 

leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia  

za inkaso; 

 

 

Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik – Dorota Kondratowicz; 

 

Dodatkowo na prośbę Przewodniczącej Rady Pani Skarbnik przedstawiła również wyjaśnienia do pkt 10 

porządku obrad; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia zadając pytania do projektów uchwał, na które 

odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz oraz Pani Skarbnik; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna  

 

Rada Miejska podjęła: 

    



UCHWAŁA nr XI(113)2019 z dnia 27 sierpnia 2019 roku 

           w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-2028; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr XI(114)2019 z dnia 27 sierpnia 2019 roku 

w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami 

Rady Miejskiej; 

 

Do punktu 13 

 

Na obrady sesji Rady Miejskiej przybył Pan Andrzej Turek – Radny Rady Miejskiej; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że w okresie między sesyjnym i na dzisiejszej 

sesji nie wpłynęła do niej żadna interpelacja; 

 

Zapytania złożyli następujący Radni: Pani Halina Bronka, Pan Grzegorz Matłoka, Pan Piotr Groszkowski, 

Pan Krzysztof Dowgiałło, Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka, Pani Maria Sidor, Pani Halina Bronka, 

Pani Krystyna Mańkowska 

 

Treści zadanych pytań są opublikowane na https://www.youtube.com/watch?v=jlOBM9RW_5c 

( transmisja sesji Rady Miejskiej – przedział czasowy 1h:14min:75s.- 1h:22min:50s) 

 

Do punktu 14 

 

Brak zapytań zestrony Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

 

Do punktu 15 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa udzielił odpowiedzi  na zapytania (treści zadnaych pytań 

są opublikowane na  https://www.youtube.com/watch?v=jlOBM9RW_5c ( transmisja sesji Rady Miejskiej 

– przedział czasowy 1h:23min:11s – 1h:48min:45s); 

 

Do punktu 16 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazał, że Radni otrzymali sprawozdanie w materiałach na 

sesję, proponuje nie odczytywać sprawozdania i zadawać ewentualne pytania przez Radnych do 

przedstawionych informacji; 

 

W związku z brakiem pytań sprawozdanie zostało pozytywnie przyjęte przez Radnych Rady Miejskiej; 

 

Do punktu 17 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poinformowała, że jakiś czas temu zgłaszała problem kanalizacji 

https://www.youtube.com/watch?v=jlOBM9RW_5c
https://www.youtube.com/watch?v=jlOBM9RW_5c


deszczowej na ul. Narbutta – czy zostało coś w tej kwestii wykonane? Pani Przewodnicząca przekazała 

również, że na ul. Armii Krajowej po wykonaniu muru oporowego rura kanalizacji deszczowej 

odprowadzająca wody opadowe kończy się przy zakończeniu tego muru. Spływające wody opadowe 

tworzą dziurę pod tym murem. Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka prosi aby firma wykonująca tą 

inwestycję przedłużyła rurę kanalizacji aby wody spływały wzdłuż rzeki, ponieważ inwestycja będzie 

bezcelowa jak wody opadowe będą dalej ten mur podmywały; 

 

Pani Przewodnicząca poinformował mieszkańców, że do Rady Miejskiej w Barczewie wpłynęło pismo 

firmy JLL odnośnie inwestycji w Wójtowie. Rada Miejska spotkała się z przedstawicielami firmy, 

prowadzone są rozmowy. Decyzja nie została w tej kwestii podjęta, gdyż jest bardzo mało informacji 

odnośnie inwestycji; 

 

Pani Halina Bronka dodała, że była publicznie podana informacja o spotkaniu z firmą JLL. Każdy kto był 

zainteresowany tym spotkaniem mógł na nie przyjść. W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele firmy 

oraz Radni. Mieszkańcy wsi Wójtowo zorganizowali swoje zebranie, ale nie potrafili zająć stanowiska w 

sprawie inwestycji. Pani Radna zaproponowała aby po raz kolejny zadać na piśmie pytania dotyczące 

inwestycji. Po otrzymaniu odpowiedzi Rada Miejska będzie mogła się do nich ustosunkować. Pani Halina 

Bronka prosi aby odłożyć tą sprawę w czasie, ale niedługim czasie; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że w dniu jutrzejszym zostanie wystosowane do firmy 

JLL pismo z przekazaniem konkretnych informacji aby Rada mogła się do nich ustosunkować; 

 

Pan Grzegorz Matłoka poruszył kwestię poprawy bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej nr 595 na 

wysokości Ruszajn. Pan Radny zawnioskował aby gmina zakupiła i zamontowała 2 lampy solarne. Po 

zmroku samochody, które będą się chciały włączyć do ruchu z dróg gruntowych będą bardziej widoczni 

przez co poprawi się bezpieczeństwo. Pan Grzegorz Matłoka stwierdził, że jest to nie duży koszt, a może 

uratować życie; 

 

Pan Andrzej Maciejewski-Burmistrz Barczewa ustosunkowując się do zapytania Pani Aleksandry 

Ciechanowicz-Osieckiej ws. rury odprowadzającej wody przy murze oporowym na ul. Armii Krajowej 

stwierdził, że kilka razy sam był na tej budowie wraz z pracownikami Urzędu i Panem Zastępcą. Okazało 

się, że jest do wykonania kilka robót dodatkowych, których wartość ma oszacować inspektor robót. Do 

inwestycji po przetargu było dołożone ponad 400 tyś. i nie ma dodatkowych środków na ten cel. 

Poprowadzenie rury po za mur oporowy to nie będzie żaden problem, ale wszelkie prace dodatkowe będą 

potrzebowały zwiększenia nakładów finansowych.   

 

W sprawie kanalizacji deszczowej na ul. Narbutta odpowiedzi udzielił Pan Piotr Mostek – Zastępca 

Burmistrza Barczewa. Pan Zastępca stwierdził, że należy zrobić odpływ wód opadowych bezpośrednio do 

rzeki, a nie na ulicę. Problem jest o tyle poważny, że teren jest pod opieką konserwatora zabytków i na 

wiele robót ziemnych nie można sobie pozwolić. Trzeba znaleźć rozwiązanie ułatwiające odprowadzenie 

tych wód bez ingerencji i decyzji konserwatora zabytków. Pan Zastępca przekazał, że w najbliższym 

czasie sprawa będzie załatwiona; 

 

Pan Andrzej Maciejewski odnosząc się do wniosku Radnego Grzegorza Matłoki stwierdził, że nie jest to 

zadanie gminne. Gmina wystąpi do Zarządu Dróg Wojewódzkich by to oni ustawili te lampy i zobaczymy 

jaka będzie ich odpowiedź; 

  

Do punktu 18 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady 

sesji XI/2019 sesji Rady Miejskiej; 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


